

3WG-4A经济型田园管理机为满足低收益农作物机械化作业的需求,在多功能田园管理机的基础上,进行了优化改进,保留了原机器的强度、刚性、主要性能和内在质量,使之更轻巧、灵便、专用,突出了经济实用的特点。旋耕单机,结构强度高,刚性好,性能可靠、稳定,作业适应性强,故障率特低,完全考虑到了低收益农作物的实际需求,价位低,耐用,调整方便,操作方便,该机适用于旱田、水田、山地、坡洼地等,适用性强,适用面广。

Multifunctional economical type power tiller 3WG-4A is mainly for low profit crops. On basis multifunctional power tiller 3WG-4, it have been optimized and improved. Keeping its strong structure, main performance and good quality, it is improved to be smaller, more flexible, specialized, and with light weight. Above all, it is much more economical.

The individual rotary tiller is with strong structure, reliable performance, low failure rate. It is with fully consideration for low profit crops. And it is with low price, durable quality, easy adjustment, convenient operation. It fit for working in dry land, paddy field, hilly area, ...etc.

机器性能。指标参数

外形尺寸	整机质量	离合方式	行走箱档位	培土箱档位		罗宾ROBIN
Dimension	Machine Weight	Clutch Mode	Travel Transmission	Earth up Transmission	发	三菱MITSUBISHI
1615*680*1023	128千克	皮带涨紧离合	前进二档, 倒退二档	前进四档		
mm	(kg)	Belt tensioner clutch	Forward 2 shift, reverse 2 shift	Forward 4 shift		开普 KIPOR
功能 Function					动 机	风冷柴油发动机 air cooling diesel engine
扶手左右360度上下30度可调可配用几十种农机具:开沟、培土、起垄、打埂、覆膜、喷药、浇灌等						本田HONDA
Hand bar vertical move range angle 30°, and swing in 360°. It can be mountedwith many kinds of implements: trenching, ridge forming, earthing up, filming, spraying, irrigatingetc.						其他 Other
					Engine	单缸高速发动机 single cylinder high speed engin

多功能经济型田园管理机灵活多变的使用功能

